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 Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K   št. 8/23 

seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 11. 10. 2023 s pričetkom ob 14.00,  
ki je potekala v direktorjevi sobi IJS na Jamovi cesti in delno preko portala Zoom 

 
 
Prisotni: B. Črnič, A. Gorišek, J. Pungerčar, M. Štraus P. in I. Zajc.  
Odsotnost so opravičili: R. Bevc, A. Fekonja, M. Gams, A. Jazbec, B. Ženko. 

 
 

1. Potrditev točk dnevnega reda 
 

Potrdili smo točke dnevnega reda in ugotovili, da nismo sklepčni. Sklepe predhodne seje smo realizirali 
(vključno z izplačilom solidarnostnih sredstev). Sklepe, sprejete na tej seji, bodo odsotni člani potrjevali 
naknadno ali po e-pošti. 
 
2. Tekoče zadeve (plačna pogajanja, protestni shod pred sedežem Vlade RS v Ljubljani v sredo 25. 
oktobra 2023 ob 14. uri) 
 
a)  Dne 21. septembra 2023 smo se pred ZRC SAZU v Ljubljani zbrali zaposleni v visokem šolstvu in 
raziskovalni dejavnosti, da bi opozorili na podplačan položaj kolegov in kolegic na različnih strokovnih delovnih 
mestih. Govorci so poudarili, da je primerno plačilo ključno za razvoj znanosti in izobraževanja ter pristojne 
organe pozvali k hitrejšemu ukrepanju, predvsem pri bolj učinkovitih pogajanjih za odpravo plačnih anomalij 
ob uvedbi novega plačnega sistema. Na shodu je sodelovalo precejšnje število uglednih raziskovalcev in 
strokovnjakov, ki so vsi enotno poudarili, da raziskovalci in podporno tehnično osebje ne morejo drug brez 
drugega. Razkorak med plačami v zdajšnjem plačnem sistemu pa se nenehno povečuje, tako da so nekatera 
delovna mesta že zelo podplačana. Shod je organiziral »Shod za znanost« pod okriljem ZRC SAZU, podprl pa ga 
je tudi sindikat SVIZ Slovenije. 
 
Na govorniškem odru nas je odlično zastopal kolega Boštjan Črnič, ki je podrobno opisal pomen in raznoloikost 
dela tehničnega in drugega strokovnega osebja v raziskovalni dejavnosti. 
 
b) Glede na dejstvo, da je Sanja Ajanović Hovnik 6. oktobra 2023 odstopila s funkcije ministrice za javno 
upravo, še ni znano, kdaj in na kakšen način se bodo pogajanja s sindikati javnega sektorja za prenovo plačnega 
sistema nadaljevala. Dejstvo pa je tudi, da je vlada odstopila od nekaterih že predhodno danih predlogov, zato 
ne glede na to, kdo bo ministrico zamenjal, večjega napredka v pogajanjih v kratkem ni pričakovati. Trenutno 
so žal vsa pogajanja obstala in čakamo na vladno stran, da nadaljujemo s pogajanji. 
 
Sindikat SVIZ Slovenije je napovedal protestni shod sindikalnih zaupnikov 25. oktobra 2023 pred sedežem vlade 
na Gregorčičev v Ljubljani. Vsi sindikati, združeni v Konfederacijo sindikatov javnega sektorja, kot tudi Sindikat 
kulture in narave Slovenije (Glosa), Svobodni sindikati Slovenije in Visokošolski sindikat (VSS), nas pri tem 
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podpirajo, da bi dosegli »boljši in pravičnejši« plačni sistem v javnem sektorju. V skupnem pismu podpore so 
zapisali: 
 
“Četudi se SVIZ pri navedenih sporočilih zavzema zlasti za 'svoje' skupine delavk in delavcev v javnem sektorju, 
torej v šolstvu, znanosti in kulturi ter v t. i. skupini J, čemur Glosa in Svobodni sindikat Slovenije decidirano 
pritrjujeta, pa vendarle želimo ob tej pomembni priložnosti in v obdobju velikih svetovnih sprememb pozornost 
tovariško usmeriti tudi k nujnosti vzpostavljanja pravičnejšega, enovitejšega in skupnega plačnega sistema za 
vse, ne zgolj za javni sektor, za šolnike, za znanstvenike, za kulturnike in za skupino J, marveč za celotno delovno 
ljudstvo.” 
 
Sklep 1: Pozivamo vse člane IO SVIZ/IJS, da se udeležijo (če le utegnejo) protestnega shoda, napovedanega za 
25. oktober 2023. Sicer pa naj bi vsak sindikalni zaupnik na shod povabil enega ali dva svoja člana. 
 
3. Jesenski izlet 
 
Kljub temu, da smo skušali organizirati enodnevni sindikalni izlet po Krasu in Tržaškem zaledju v mesecu 
oktobru, je predlog naletel na nezadostno podporo. Člani IO SVIZ/IJS tako predlagajo, da skušamo organizirati 
jesenski izlet v času martinovanja. 
 
Sklep 2: Ponovno bomo skušali organizirati izlet. Če čas dopuščal, bomo izlet organizirali v mesecu novembru. 
Sicer pa bomo članom ponudili eno- ali dvodnevni izlet v času adventa, tako kot lansko leto. 
 
4. Cepljenje 
 
V dogovoru z zdravnico dr. Barbaro Peče Breznik z “ Medicine dela in športa” bo tudi letos potekalo cepljenje 
proti sezonskim in drugim nalezljivim boleznim za vse zaposlene na IJS, ki se bodo za to odločili: 
 
 -  V torek, 24. 10. 2023, bo cepljenje potekalo na lokaciji Jamova cesta in se bo začelo ob 14.30 v 
restavraciji IJS. 
 -  V sredo, 25. 10. 2023, bo cepljenje potekalo na lokaciji Reaktor–Brinje ob 11.00 dopoldne, enako kot 
smo ga organizirali doslej. 
 
Potekalo bo cepljenje proti različnim vrstam bolezni, o čemer bomo člane in vse zaposlene na IJS natančno 
obvestili, da se na dogodek pravočasno prijavijo.  
 
Cepljenje proti sezonski gripi na IJS je plačljivo (razen pri osebnem zdravniku zavarovanca) in znaša 14,00 EUR, 
cepljenje za SARS CoV-2 pa v celoti krije država. Da bi bila precepljenost med zaposlenimi  čim višja, bo strošek 
cepljenja proti gripi v okviru projekta »Promocija zdravja na delovnem mestu« poravnal delodajalec (IJS). 
 
Ostala cepljenja, ki bodo vzporedno omogočena, so plačljiva. Vsakdo se lahko hkrati cepi z največ dvema 
različnima cepivoma. Članom sindikata bo SVIZ/IJS prispeval 10,00 EUR kot participacijo za plačljiva cepljenja 
(tetanus, hepatitis AB, herpes zoster, klopni meningoencefalitis, HPV). 
 
Seveda pa lahko zainteresirani s seboj pripeljejo tudi družinske člane (razen majhnih otrok). 
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5.   Analiza delovanja SVIZ/IJS 
  
Pri analizi delovanja našega sindikata ugotavljamo, da je naše poslovanje v celoti skladno z začrtanim planom, 
sprejetim na letošnji skupščini sindikata. Na vsakoletni skupščini sindikata SVIZ/IJS natančno predstavimo 
delovanje sindikata ter porabo zbranih sredstev, vse informacije pa objavimo na naših spletnih straneh. Poleg 
začrtanih aktivnosti smo aktivno udeleženi v delovanju SVIZ-a na različnih nivojih (v Sindikalni konferenci 
visokega šolstva in znanosti, Območnem odboru Ljubljane in okolice, Glavnem odboru SVIZ Slovenije, srečanja 
s sindikalnimi zaupniki drugih sorodnih zavodov.) Pridružujemo se tudi pripravam na vse napovedane proteste 
in morebitno stavko SVIZ-a Slovenije. Pogajanja, ki v letošnjem letu pretežno zajemajo “odpravo plačnih 
nesorazmerij in vzpostavitev novega plačnega sistema”, se namreč na veliko nezadovoljstvo zaposlenih ne 
premaknejo z mrtve točke oziroma ima vlada (poleg težav z ministrskim kadrom) podcenjujoč odnos do 
sindikatov nasploh, tj. do druge pogajalske strani.   
 
6. Razno 
 
a) Konec meseca septembra smo razpisali nakup posameznih (dnevnih in urnih) kart za vodno mesto 
Atlantis »savne«, saj so se z mesecem oktobrom cene povišale, in smo lovili »staro« ceno. Vsak član je lahko 
kupil do 6 subvencioniranih dnevnih ali urnih kart. Karte smo plačali in razdelili med zainteresirane člane. Cena 
posamezne vstopnice za člana je znašala za dnevno karto 20,20 EUR in 17,40 EUR za tristransko karto. Nekaj 
kart je še na razpolago v sindikalni pisarni. 
 
b) V mesecu oktobru bomo poslali poziv za nakup smučarskih kart po prvi predprodajni ceni, ki nam jo je 
RTC Krvavec posredoval. Ta znaša 37,00 EUR za nakup celodnevne smučarske karte. V letošnjem letu imamo v 
ta namen načrtovanih 1.800 EUR. Glede na povprečje nabavljenih kart v preteklih letih lahko tokrat 
subvencioniramo 180 kart s po 10 EUR/posamezno (suvencionirano) karto. Če bo prodanih kart več, se bo 
znesek, namenjen za smučarske karte, enakomerno porazdelil. Vsak član lahko kupi 6 subvencioniranih 
smučarskih kart. Da prejmemo karte po predprodajni ceni, moramo karte naročiti in plačati do 30. oktobra 
2023. 
 
Sklep 3: Vsak član lahko kupi poljubno število kart v predprodaji, subvencioniranih pa bo največ 6 smučarskih 
kart. 
 
 
 
Seja je bila končana ob 16.10. 
Sejo je vodil: Boštjan Črnič      Zapisnik pripravila: M. Štraus P. 
          Zapisnik pregledala: J. Pungerčar
  
 
Ljubljana, 15. 11. 2023 
 
Poslano:  - članom IO SVIZ/IJS 
   - članom NO SVIZ/IJS  
  - vodstvu IJS  


